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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA  

SĒDES  PROTOKOLS 
Nr. 12. 

 

2024. gada 20. jūnijā. 

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Viktorija Baire, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  

Rihars Gorkšs, Gatis Līcis, Indra Priede Valts Variks, Ineta Romanovska.  

 

Sēdē nepiedalās: Andris Vītols, Kristīne Hāze.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, vietnieks Jolants Austrups, Iekšējā 

auditore Viktorija Belova, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Finansiste-ekonomiste 

Iveta Dreimane, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Juridiskās daļas vadītāja Lolita 

Pranta, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Galvenā vides pārvaldniece Sigita Varika, 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe,  Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Galvenais projektu vadītājs Māris Ozoliņš, Projektu 

vadītājs Gints Hermanis, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko. 

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Valsts ceļi” par autobusu pieturu nojumju uzstādīšanu un uzturēšanu;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainai;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Ķekavas novada  kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu;  

5. Par saistošo noteikumu “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas 

novadā” apstiprināšanu;  

6. Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā  “Par projekta “Bērnu pieskatīšanas 

pakalpojumi Ķekavas novadā” pieteikuma iesniegšanu un īstenošanu”;  
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7. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā skolu izglītības 

sektorā;  

8. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā profesionālās 

izglītības sektorā.  

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegts  viens priekšlikums par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamo jautājumu un viens priekšlikums par Budžeta 

izskatīšanu kā pēdējo darba kārtības jautājumu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Viktorija Baire, Juris Žilko, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izskatīt jautājumu Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā, kā 

pēdējo darba kārtībā, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Indra Priede), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut: 10. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības 

publiskā pārskata par 2023. gadu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 

(Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Viktorija Baire), "Atturas" – 5 (Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 20. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 



3 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:16:40) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa.  Ir sagatavots lēmumprojekts par pirmajiem budžeta 

grozījumiem 2024. gada budžetā. Budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2024.gada 1.maiju, 

ir apkopoti 2024.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Ieņēmumi no dividendēm; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Anda Pūriņa, Māris Zelčs, Karina Putniņa, 

Elīna Rasnace, Edgars Melnieks, Viktorija Baire, Viktorija Baire, Māris Bomiņš, Dace Cīrule, 

Kristīne Danovska. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:42  līdz plkst. 10:50.   
 

Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Karina Putniņa, Kristīne Danovska, Juris Jerums.  

 

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu  (Deputāta pieprasījums audio ierakstā sākas 

plkst. 01:31:40) – Uz kāda pamata  pašvaldības iestādēm tika dots rīkojums prēmijas neplānot,  

vai šis uzstādījums ir atcelts un kā atcelts? Un, vai iestādes tika par to informētas? 

 

Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Andris Ceļmalnieks, Anda Pūriņa, Aigars Vītols, Kristīne 

Danovska, Ineta Romanovska, Edgars Melnieks.   

 

Viktorija Baire izsaka deputāta pieprasījumu (Deputāta pieprasījums audio ierakstā sākas 

plkst. 01:52:28) – Attiecībā par Pļavniekkalna sākumskolas projektu, salikt visu vienā tabulā, 

kurā  ir redzama informācija par – jauno piebūvi un izmaksām, par esošo skolas ēku un 

izmaksām, ieskatot visas būvuzraudzības un visus saistītos līgumus, atsevišķā pozīcijā iekļaut 

sporta laukumu un tā aprakstu,sniegt informāciju par ielas daļas pārbūvi, par stāvvietām. Kā 

arī, minēt visu par ārtelpu, par teritorijas labiekārtošanu, atbilstoši minēt izmaksas, vai tika 

slēgts līgums vai ir bijis iepirkums. Kā arī, minēt visu informāciju par āra trasēm. Lūgums, visu 

salikt vienā tabulā un nosūtīt to man.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Dace Cīrule, Edgars Melnieks, Karina Putniņa, Kristīne 

Danovska, Aigars Vītols, Gints Hermanis, Juris Jerums, Viktorija Belova, Viktorija Baire, 

Aigars Vītols, Juris Jerums, Māris Zelčs, Gatis Licis.  

 

 

Viktorija Baire izsaka deputāta pieprasījumu (Deputāta pieprasījums audio ierakstā sākas 

plkst. 03:02:40) – Sagatavot aprakstu par Tāmurgas upi, (līgums ar SIA „Latvijas 

meliorācija”),  sniegt informāciju rakstiski par līguma izmaiņām līdz Domes sēdei.  
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Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Edgars Melnieks, Karina Putniņa, Kristīne Danovska, 

Viktorija Belova, Viktorija Baire, Iveta Dreimane,  Inese Jēkabsone.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00  līdz plkst. 14:00.   

 

 
Jautājumu atbilžu sadaļu turpina – Valts Variks, Māris Bomiņš, Jolanta Jansone, Aigars Vītols, 

Edgars Melnieks.  

 

Debatē Viktorija Baire, Karina Putniņa.  

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:05  līdz plkst. 15:16.   
 

 

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

 

1. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Pārcelt no Sociālā aprūpes centra koda 5239 summu 3320 EUR uz SAC  

Ārstniecības pakalpojumu nodaļas kodu 5220 ultrasonogrāfa iegādei,  

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Pārcelt finansējumu EKK kodā 5240 Izglītības ēkas no Pļavniekkalna skolas jaunās 

piebūves ārtelpa projekta 15 125 EUR uz projektu Pļavniekkalna skolas esošās ēkas 

pārbūves būvuzraudzībai, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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3. Priekšlikums no Karinas Putniņas- 

Samazināt izdevumus teritorijas apsaimniekošanai kodā 5239 konteinera tipa WC 

uzstādīšanai par 10000EUR uz kodu 2232 Izdevumi par profesionālās darbības 

pakalpojumiem Vanagkalna un Ceplīšu purva bioloģisko vērtību ekspertīzes veikšanai, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – 5 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 

nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

4. Priekšlikums no Karinas Putniņas- 

Samazināt izdevumus struktūrā Teritorijas apsaimniekošana kodā 5240 par 10000 EUR 

Vanagkalna estrādes pārbūves meta konkursam uz struktūru Attīstības pārvalde kods 

5250 Baldones pārvaldes ēkas vitrāžu atjaunošanai, 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 

(Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 

nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

5. Priekšlikums no Elīna Rasnace 

Atjaunot samazināto finansējumu 47 000EUR  Īpašumu pārvaldes EKK 5250 Gaismas 

tilta pamatu siltināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Atturas" – 4 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Par balsojumu izsakās Aigars Vītols – balsojumā atturējās, jo priekšlikumā netika norādīts no 

kādas pozīcijas finansējums tiks atjaunots.  

 

 

 

6. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Līdzekļus neparedzētiem gadījumiem atjaunot 100 000 EUR apmērā,  

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
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7. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Sporta laukuma pie Pļavniekkalna skolas būvniecībai 35 000 EUR no ietaupījuma par 

domes priekšsēdētāja 3.vietnieka algas (34 000) un reprezentācijas izdevumiem (1000 

eur),  

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 

(Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

8. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Pļavniekkalna iela projektēšanai papildus 15 000 eur no Procentu ieņēmumi no pašu 

ieguldījumiem. Un uzsākt projektēšanu,  

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

9. Priekšlikums no Daces Cīrules- 

Ķekavas sporta centra budžetā  EKK koda 5240  finansējuma daļu 10000 EUR( 

Elektrības pieslēgums Fortius IA kārta izveidei) novirzīt Ķekavas skeitparka projekta 

izstrādei, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, 

Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

10. Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Precizēt paskaidrojumu sadaļas Izglītības ēkas kodā 5240 - Ķekavas vidusskolas sporta 

halles ārtelpa, piebraucamais ceļš, autostāvvietas, gāzes pievads un siltummezgls, saules 

paneļu elektrostacijas būvdarbu uzsākšana, precizējot to un izteikt šādā redakcijā: Jauna 

elektrības peslēguma izbūve ķekavas vidusskolas sporta hallei, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Valts 

Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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11. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Arhīva plauktiem Bāriņtiesai 7200 EUR no Vanagkalna estrādes pirmssezonas 

uzturēšanas, remonta darbi (2244 kods), 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

12. Priekšlikums no Daces Cīrules- 

Paredzēt  30000 EUR finansējumu Īpašumu pārvaldes kodā 5250 privātās pamatskolas 

''Gaismas tilta"pamatu hidroizolācijas un siltināšanas projektē -būvē pasākumam, 

līdzekļus ņemot no sadaļas Ceļu investīcijas  koda 5240 - Titurgas PII apkārtējo ceļu 

projekta sadārdzinājuma tālākai virzībai,  

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

13. Priekšlikums no Viktorijas Baires- 

Jaunā teritorijas plānojuma līgumam (Attīstības pārvalde 22391) paredzēt papildus 

nepieciešamo finansējumu 24 200 eur no Attīstības pārvaldes (2244 kods),  

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

14. Priekšlikums no Valta Varika- 

Paredzēt (atjaunot) finansējumu Ķekaviņas upes deltas labiekārtošanas projekta 

izstrādei 15000 EUR. Līdzekļi no deputātu atalgojuma ietaupījuma (pirmais finansējuma 

avots) vai autoceļu uzturēšanas (otrais finansējuma avots, ja pirmais ir iebalsots 

iepriekš),  

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Andris 

Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
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15. Priekšlikums no Aigara Vītola- 

Paredzēt (saglabāt) finansējumu 40000 Eur ielu apgaismojuma izbūvei dzērumos (gada 

sākumā budžetā paredzētā summa) Ielu apgaismojums sadaļā kodā 5240 , līdzekļus 

pārdalot no Ielu apgaismojuma sadaļas Koda 5240 ielu apgaismojuma izbūve Ezera ielā,  

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds 

Keisters), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

Par balsojumu izsakās Valts Variks – šobrīd, pēc balsojumiem par priekšlikumiem, ir grūti 

saprast kādas summas un no kādiem avotiem tika atbalstītas. Būtu vēlams redzēt apkopotu 

noslēguma versiju ar veiktajiem grozījumiem pēc balsojumiem.  

 

Par balsojumu izsakās Gatis Līcis – aicina balsot par lēmumprojektu, jo nesaskata, ka pieļautas 

kļūdas izvirzot un atbalstot šādus priekšlikumus.   

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – pasakās deputātiem par atbalstītajiem priekšlikumiem.   
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2. Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Valsts ceļi” par autobusu pieturu nojumju uzstādīšanu un uzturēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:59:26) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska.  Ķekavas novada pašvaldība 2023.gada 3.oktobrī 

nosūtīja VSIA “Latvijas Valsts ceļi” vēstuli ar lūgumu saskaņot paviljonu (nojumju) 

uzstādīšanu sabiedriskā transporta pieturvietās "Dzintari", "Bramberģe" un "Birzīte", 

Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, un ir saņemta VSIA “Latvijas Valsts ceļi” atbildes 

vēstule no VSIA “Latvijas Valsts ceļi” ar prasību noslēgt sadarbības līgumu. No VSIA 

“Latvijas Valsts ceļi” saņemts sagatavotais sadarbības līgums par minēto autobusu pieturu 

nojumju uzstādīšanu un uzturēšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Kristīne Danovska, Aigars Vītols, Viktorija 

Belova, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Valsts ceļi” par autobusu pieturu nojumju uzstādīšanu un uzturēšanu, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 05:14:20) 

 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā atrodas 

transportlīdzeklis:Nissan Primaster Combi-9, reģistrācijas Nr. JD 6764. Transportlīdzeklis ir 

labā tehniskā stāvoklī, tas nav nepieciešams Pašvaldības darbības nodrošināšanai, līdz ar to 

būtu lietderīgi to nodot Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

Ukrainas Novij Bilous (Novyi Biolus) ciema padome (pašvaldība) 2024.gada 18.jūnija vēstulē 

izteica velmi par transportlīdzekļa Nissan Primaster Combi-9, saņemšanu un izmantošanu 

kopienas vajadzībā, kā arī veikt nepieciešamās darbības, lai šo transportlīdzekli noformētu par 

humāno (labdarības) palīdzību.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Belova, Edgars Melnieks, Viktorija Belova, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Elīna Rasnace, Juris Žilko, Arnolds Keisters.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  
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Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Kad ir iegādāts un piegādāts jauns līdzvērtīgs transportlīdzeklis (esošā vietā), tikai tad 

izskatīt dāvinājuma veikšanu, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 (Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainai, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Viktorija Baire), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:29  līdz plkst. 16:37.   
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4. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Ķekavas novada  kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:33) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika.  Ķekavas novada dome 2024.gada 29.maijā pieņēma lēmumu 

par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu Nr. 15/2024 “Ķekavas novada kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi) apstiprināšanu. Pēc apstiprināšanas, Saistošie noteikumi 

nosūtīti Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai atzinuma sniegšanai. Ķekavas 

novada pašvaldība ir saņēmusi Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

2024.gada 11.jūnija atzinumu ar lūgumu precizēt pieņemtos saistošos noteikumus.   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Sigita Varika.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Ķekavas novada  kapsētu 

apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 

 

5. Par saistošo noteikumu “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas 

novadā” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:07:47) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. 2023.gada 1.janvārī stājies spēkā Pašvaldību likums, saskaņā 

ar kura Pārejas noteikumu 6.punktu, domei līdz 2024.gada 30.jūnijam ir jāizvērtē uz likuma 

“Par pašvaldībām” normu pamata izdoto saistošo noteikumu atbilstību šim likumam un jāizdod 

jauni saistošie noteikumi atbilstoši šajā likumā ietvertajam pilnvarojumam, līdz ar ko, jāizdod 

jauni saistošie noteikumi “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā”.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Māris Zelčs, Valts Variks, Inese 

Jēkabsone, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  
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Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Precizēt Saistošos noteikumus, izslēdzot pašvaldības nodevu (3.nodaļu) par mājas 

dzīvnieku turēšanu. Atbilstoši precizēt SN, virzīt izskatīšanai domes sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 4 (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas 

novadā” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

6. Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā  “Par projekta “Bērnu pieskatīšanas 

pakalpojumi Ķekavas novadā” pieteikuma iesniegšanu un īstenošanu” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:30:25) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Ķekavas novada pašvaldība 2024.gada 27.maijā ir saņēmusi 

Centrālās finanšu un līgumu aģentūras lēmumu par projekta iesnieguma apstiprināšanu ar 

nosacījumu, ka projekta iesniedzējs līdz 2024.gada 1.jūlijam, izmantojot Kohēzijas politikas 

fondu vadības informācijas sistēmu, iesniedz projekta iesniegumu, kurā veikta lēmumā 

uzskaitīto nosacījumu izpilde. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Inga Biļko.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā  “Par projekta “Bērnu pieskatīšanas 

pakalpojumi Ķekavas novadā” pieteikuma iesniegšanu un īstenošanu”, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – navFinanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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7. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā skolu izglītības 

sektorā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:36:50) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Ķekavas novada pašvaldība ir projekta koordinators. Projekts 

konsorcijā ietilpst: Baložu vidusskola, Baldones sākumskola, Baldones vidusskolas, 

Daugmales pamatskola, Ķekavas vidusskola, Pļavniekkalna sākumskola, PII “Avotiņš”, PII 

“Bitīte”, PII “Ieviņa”, PII “Vāverīte”, PII “Zvaigznīte”. Projekta aktivitātes: skolēnu un 

personāla mobilitātes mācību nolūkos. Projekta ilgums: no 2024.gada 1.jūlija līdz 2025.gada 

30.septembrim, plānotais kopējais finansējums ir EUR 52 233,00, no kuriem Erasmus+ 

programmas līdzfinansējums ir 100%.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Inga Biļko.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā skolu izglītības 

sektorā, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

 

 

8. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā profesionālās 

izglītības sektorā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:48:40) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Ķekavas novada pašvaldība ir projekta koordinators. Projekts 

konsorcijā ietilpst: Baldones Mākslas skola, Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skola, Ķekavas 

Mākslas skola un Ķekavas Mūzikas skola. Projekta aktivitātes: skolēnu un personāla 

mobilitātes mācību nolūkos. Projekta ilgums: no 2024.gada 1.jūlija līdz 2025.gada 

30.septembrim, plānotais kopējais finansējums ir EUR 112 548,00, no kuriem Erasmus+ 

programmas līdzfinansējums ir 100%. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā profesionālās 

izglītības sektorā, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:24 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


